
ZÁPIS ZE ZASEDÁNÍ Č. 2/2011 OBECNÍHO 

ZASTUPITELSTVA OBCE DOLNÍ PĚNA. 

 Jednání se konalo v úterý 17. 2. 2011 v 19:00 hodin na obecním úřadě. 

Jednání zahájil starosta obce Dolní Pěna, pan Martin Matoušek. 

 

Program jednání: 

Upozornění na nedostatky v účetnictví 

Rozhodnutí starosty 

1. Zahájení, prezentace 

Přítomni: Martin Matoušek, Ondřej Rešl, Jiřina Kubáková, ing. Martin Hejlíček, Michal Žoudlík, ing. Věra 

Jiříková, Milan Jiruška 

Přizvaná: Romana Voldánová – účetní obce 

Omluveni: nikdo 

2. Volba zapisovatele a ověřovatelů zápisu 

Zapisovatel: Ondřej Rešl 

Ověřovatelé: Michal Žoudlík, Milan Jiruška 

Schváleno jednomyslně. 

3. Projednání námitek proti zápisu z minulého jednání zastupitelstva 

Žádné námitky nebyly předneseny. 

4. Doplnění a schválení programu jednání 

Návrh na doplnění programu jednání: 

Změna územního plánu 

 

Hlasování – Jednomyslně schválen 

5. Starosta informoval Zastupitele Obce o informačním dopise z 8. 2. 2011(a celý ho přede všemi 

přečetl), který poslal kontrolní orgán z KÚ České Budějovice s informacemi o neprodleném splnění úkonů 

v opravách jednotlivých bodů v účetnictví a odeslání opravených dat na KÚ a CSÚIS. 

6. Starosta informoval zastupitele o jeho okamžitém rozhodnutí zavolat bývalé účetní obce Dolní Pěna 

paní ing. Věře Jiříkové z důvodu nepřítomnosti dosavadní účetní paní Romany Voldánové. Zároveň 

s tímto starosta předal veškeré doklady k opravám a pravomoce účetní paní Martě Hiršové , která od 

tohoto okamžiku převzala veškerou účetní agendu. 



ZO projednali jednotlivé kroky starosty, které vedly k nápravě. 

Návrh na usnesení : Zastupitelé obce vzali na vědomí kroky starosty a nemají proti nim výhrady. 

Pověřují starostu uzavřením smlouvy o vedení účetnictví s paní Martou Hiršovou a dále jednáním o 

obsazení pozice pokladní. 

Hlasování : schváleno jednomyslně 

7. Diskuse : 

Paní Voldánová navrhla, že náklady spojené s opravou chybných dat v účetnictví ponese na své náklady. 

8. Změna územního plánu 

Starosta informoval ZO o nutné změně územního plánu z důvodu stavby kompostárny na pozemcích 

obce, kterou beze změny není možné budovat. Dále je nutno zjistit, zda nebude potřeba změnu 

územního plánu na uvažovanou cyklotrasu a cyklostesku. 

Návrh na usnesení: Zastupitelstvo se žádostí o změnu územního plánu souhlasí a pověřilo starostu obce 

provést kroky nutné k realizaci změn. Zároveň je starosta pověřen jako kontaktní osoba ke všem 

jednáním s úřady. Společně s místostarostou kontaktují možné architekty, kteří pro obec mohou připravit 

projektovou dokumentaci, aby poslali své cenové nabídky. 

Hlasování: schváleno jednomyslně 

 

Jednání ukončeno v 21.30h 

 

Zapisovatel: Ondřej Rešl …………………………………. 

Ověřovatelé: Milan Jiruška ………………………………… 

Michal Žoudlík ……………………………… 

 

Romana Voldánová …………………………… 

 


